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SP  

1. Bij agenda punt 9 vraagt de SP zich af in hoe ver u bent gevorderd met de 
samenwerking om het knooppunt Zoomland aan te pakken? 

 
 

 

1. Binnen de samenwerking in het Regionaal 
Verkeersmanagement Team (RVT) Zeeland is niet 
gebleken dat sprake is van een structureel knelpunt in 
de doorstroming bij knooppunt Zoomland.  
 
 

2. Aangezien er in 2013 het rapport reeds gereed was met 
verkeersdeskundige- en economische onderbouwing voor aanpassingen 
van knooppunt Zoomland zou u misschien al zicht kunnen hebben om de 
doorstroming rond onze Provincie op zo’n niveau te krijgen dat het ook 
aantrekkelijk is voor b.v. Vrachtverkeer om de route rond onze Provincie 
ook te nemen. 
 

2 Rijkswaterstaat is wegbeheerder van knooppunt 
Zoomland. Er zijn voor zover wij weten geen concrete 
plannen voor aanpassingen aan dit knooppunt.  
 
 

3 In het kader ven de verkeersmanagement vraag ik mij af of u een 
mogelijkheid ziet om met de private eigenaar van de Liefkenshoektunnel tot 
een gelijke afspraak te komen voor de spoedeisende ritten naar Zeeuws 
Vlaanderen zoals die voor de Westerscheldetunnel geldt? De reguliere 
ambulances zijn bijvoorbeeld in het bezit van betaal pasjes voor de 
Belgische tol maar dat is niet het geval voor andere ambulances. Deze zijn 
ook niet bekend met een van de eigenaardige situaties waar wij in onze 
Provincie rekening mee hebben leren houden en staan dan met 
zwaailichten voor een gesloten poort. 

 
 

3 Dit onderwerp past niet helemaal binnen de 
verkeerskundige scope van het Regionaal 
Verkeersmanagement Team (RVT), maar gezien het 
belang ervan en de contacten die wij binnen het RVT 
hebben met de Veiligheidsregio Zeeland, zullen wij dit 
onderwerp spoedig bespreken met de veiligheidsregio.  
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4 Misschien dat u kans zou zien dat de spoedeisende hulp zich makkelijker 
zou kunnen verplaatsen naar locaties binnen onze  Provincie die over het 
grondgebied van onze Zuiderburen loopt? Zeker nu de veiligheidsregio een 
steeds grotere samenwerking verband kent. 
 

4 Zie antwoord op vraag 3. 
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